
nVidia: má záujem o ARM
https://mikrozone.sk/news.php?item.1489

Nvidia Corporation má záujem o procesory ARM. A to až taký vážny, že chce kúpiť rovno celú značku Arm Ltd. od terajšieho
majiteľa SoftBank Group Corporation. SoftBank kúpila Arm v roku 2016 za 32     mld. USD.
src.: www.marketwatch.com

Aktualizované 14.9.2020: Kúpa napokon prebehne za cenu: 40 miliárd USD
Ježkovi voči! Otvorený dopis jedného zo zakladateľov ARM, p.Hermanna Hausera predsedovi vlády Veľkej
Británie.    
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https://www.marketwatch.com/story/nvidia-seeking-to-acquire-chip-designer-arm-from-softbank-report-2020-07-22
https://savearm.co.uk

